

## 卫理公会以萨迦守望者 7-13/09/2023

### 九月第二个星期的祷告事项

#### 1. 家庭

- a. 为婚姻祷告，愿彼此立约的夫妻能严谨守住婚姻圣洁，不陷入婚外情的试探当中。愿恶者的作为被捆绑，夫妻能同心协力建立温暖有爱的家。
- b. 为亲子关系祷告。愿彼此能相互理解，愿意聆听，并且同理对方，减少彼此之间紧张关系。

#### 2. 教会

- a. 近期各个牧区忙碌于牧区议会之中，也开始预备总结全年事工。愿所有数据和报告成为教会前进的审核与反思，并且能更明确仔细地策划未来。
- b. 祷告是教会的发电站。愿祷告能在每个基督徒心中被眺望，让「祷告」成为个人生活方式，而非仅是「成就一个事工」。

#### 3. 国家

- a. 邻国林火严重，加上降雨量低，而导致空气污染情况日益严重。祷告降雨量增加，风向吹散烟霾；人们也能多注意自身健康。  
<https://www.orientaldaily.com.my/news/nation/2023/09/05/594283>
- b. 马路如虎口。近期多宗非不可抗力之事故发生，求神安慰道路丧命者之家人的心，也警惕每个道路使用者能谨慎小心，严禁遵守交通规则，而政府也能严格把控陆路交通法则。  
<https://www.orientaldaily.com.my/news/society/2023/09/04/594216>

#### 4. 世界

- a. 台风「海葵」近日登入台湾南部，导致灾情惨重。为灾区居民祷告，早日免于灾祸，享有安定生活。  
<https://www.sinchew.com.my/?p=4960417>
- b. 继续为日本福岛核废污水排海事件祷告。愿人们有更高保护生态与环境安全的意识，也晓得如何有智慧的管理神所赐的大地。

## The Methodist Issachar Watcher 7-13/09/2023

Prayer items 2nd week of September

### 1. Family

- a. Pray for marriage, that couples who have made a covenant with each other can continue to keep their marriage vow and not fall into temptation of extramarital affairs. May the deeds of the evil one be bound, and the couple can work together to build a warm and loving home.
- b. Pray for the parent-child relationship. Pray that parents and children can understand one another, can be willing to listen, and can learn to empathize with each other to reduce tensions.

### 2. Church

- a. Recently, various pastoral districts are busy with their Local Conferences, and have also begun to prepare their reports for the Annual Conference. May all the statistical data and reports be reviewed and assist the church to plan more clearly and carefully, and to move forward into the future.
- b. Prayer is the power plant of the church. May prayer be looked upon with importance in the hearts of every Christian; and prayer becomes a personal way of life, not just a ministry to check off the list.

### 3. Country

- a. Severe Forest fires in neighbouring countries, coupled with low rainfall, have led to increasingly serious air pollution. Pray that the rainfall will increase, and the wind will blow away the haze. Pray that people will also pay more attention to their own health at this time.  
<https://www.thestar.com.my/news/nation/2023/09/04/haze-hits-sarawak-unhealthy-air-in-sri-aman-kuching-serian>
- b. Recently, many unavoidable vehicular accidents have occurred. Pray that God will comfort the hearts of the families of those who have lost their lives due to vehicular accidents. Also, may God remind every road user to be careful and strictly abide by traffic rules, and may the authorities also strictly enforce land traffic laws.  
<https://www.therakyatpost.com/news/2023/09/05/woman-dies-after-car-hits-back-of-lorry-on-north-south-expressway/>

### 4. World

- a. Typhoon "Haikui" recently made landfall in southern Taiwan, causing severe damage. Pray for the residents in the disaster area: that the storm will pass soon, and life will return to normal.  
<https://edition.cnn.com/2023/09/02/asia/typhoon-haikui-landfall-taiwan-intl-hnk/index.html>
- b. Continue to pray for Japan's Fukushima nuclear wastewater discharge incident. Pray that people will have a greater awareness of environmental safety. Pray mankind will work to protect the ecosystem and manage the earth given by God wisely.

## Pengawal Isakhar Methodist 7-13/09/2023

Doa minggu kedua September

### 1. Keluarga

- a. Doa untuk pernikahan. Semoga pasangan yang telah berikra antara satu sama lain dengan tegas mengukuhkan perkahwinan mereka suci dan tidak jatuh ke dalam godaan hubungan luar nikah. Semoga niat si jahat diikat, dan suami isteri bersatu hati membina rumah tangga yang mesra dan penuh kasih sayang.
- b. Doa untuk hubungan ibu bapa dan anak. Semoga antara satu sama lain difahami, sudi mendengar, dan empati antara satu sama lain untuk mengurangkan ketegangan antara satu sama lain.

### 2. Gereja

- a. Kebelakangan ini, gereja-gereja sibuk dengan mesyuarat gereja tempatan dan juga merumuskan pelayanan sepanjang tahun. Semoga semua statistik dan laporan berfungsi sebagai semakan dan renungan untuk gereja bergerak ke hadapan, dan untuk merancang masa depan dengan lebih jelas dan teliti.
- b. Doa merupakan stesen jana kuasa kepada gereja. Semoga doa dibangkitkan dalam hati setiap orang Kristian dan menjadikan ia sebagai gaya hidup peribadi dan bukannya setakat "mencapai pelayanan."

### 3. Negara

- a. Kebakaran hutan yang teruk di negara jiran, ditambah dengan air hujan sedikit, menyebabkan pencemaran udara semakin serius. Doa agar hujan turun dan angin bertiup dan jerebu hilang, orang ramai juga boleh berperhatian terhadap kesihatan diri.  
<https://www.astroawani.com/berita-malaysia/tiga-kawasan-di-sarawak-catat-ipu-tidak-sihat-435762>
- b. Sejak kebelakangan ini banyak berlaku kemalangan yang sepatutnya boleh dielakkan. Semoga Allah memberi rahmat kepada keluarga mereka yang terkorban sebab kemalangan jalan raya, dan mengingatkan setiap pengguna jalan raya supaya berhati-hati dan kekal mematuhi peraturan jalan raya, dan kerajaan dapat juga mengawal ketat undang-undang jalan raya.  
<https://www.utusan.com.my/berita/2023/09/wanita-maut-kereta-dipandu-rempuh-belakang-lori-kontena/>

### 4. Dunia

- a. Taufan "Haikui" mendarat di selatan Taiwan baru-baru ini, menyebabkan kerosakan teruk. Doakan penduduk di kawasan bencana, agar mereka dibebaskan dari bencana secepat mungkin dan menikmati kehidupan yang stabil.  
<https://www.bharian.com.my/dunia/asia/2023/09/1148407/taufan-haikui-kembali-membadai-taiwan>
- b. Teruskan doa untuk insiden pelepasan air sisa nuklear Fukushima di Jepun. Semoga orang ramai mempunyai kesedaran yang lebih tinggi terhadap perlindungan ekologi dan keselamatan alam sekitar, serta tahu mengurus tanah yang dikurniakan Tuhan dengan bijak.